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Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II . 24 . )

OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán ember i
erő forrásokért felel ő s miniszter Úrhoz

Ez most komoly, hogy a szülőket kérik,
hogy jelentsenek az iskolai büfékben kapható dolgokról ?

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kóla, chips, tejkaramella, pizza, hamburger, csoki, cukor, cukor, cukor . . . .

Ezek az iskolai büfék legvonzóbb kínálata . Sok ígéretet hallottunk már, hogy gyermekein k

étkezési lehet őségeit inkább az egészséges mód felé terelik, de tény hogy valós intézkedés ne m

történt még az ügyben . Tény, hogy 2017-ben is ezt veszik az iskolai büfékben a gyermekek .
Mert nagyon mást nem is tudnak .

Egy 2012-es EMMI rendelet szerint az iskolai büfé vagy áruautomata üzemeltetése esetén a z

iskola-egészségügyi szolgálat véleménye szükséges annak megítéléséhez, hogy mi a z
egészséges vagy mi nem. Önök kormányoznak hét éve és ennyire sikerült jutni ?

Beneda Attila a család- és népesedéspolitikáért felel ős helyettes államtitkár megkérte a z

Oktatási Hivatalt és a Klebersberg Központot, hogy segítsen a kormánynak, hogy az iskola i

büfékkel kötött szerződések legyenek felbonthatóak, ha nem csak egészséges élelmiszert

árulnak. Illetve a legjobb rész, hogy a helyettes államtitkár megkérte a szül őket, hogy



jelentsenek, ha egy szül ő azt látja, hogy gyereke iskolájában energiaitalt vagy egészségtele n

ételt is kínálnak, akkor azt az intézményben, a tankerületnél és a kormányhivatalnál is jelezze.

Ezért kérdezem Miniszter Urat, hogy milyen felméréseket végeztek? Pontosan hány iskolába n
végeztek felmérést? Mi lett az eredménye? Hol árulnak energia italokat, cukros italokat vag y

édességeket?

Miniszter Úr !

Jól értettem, hogy a helyettes államtitkár arra szólítja fel a szül őket, hogy menjenek be a z
egyébként 8-2ig nyitva tartó iskolai büfékbe és ellen őrizzék a kínálatot és tegyene k
feljelentést??

Azt tudja, hogy tanítási id őben nem tartózkodhatnak szülők az épületben ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. május 4 .

Bangóné Borbély Ildikó
országgyű lési képvisel ő
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